

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
21 JANUARI 2019

**Tid: 12:00**  
**Plats: Acceptorn**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ERIK JOHANSSON
VICE ORDFÖRANDE	FELIX AUGUSTSSON
KASSÖR	OSKAR LIEW
SEKRETERARE	UGNÉ MINIOITAITÉ
KANDIDATANSVARIG	EMELIE BJÖRKMAN
MASTERANSVARIG	OLLE LEXELL
MATANSVARIG	EMELIE SJÖGREN
ÅRSKURSREPRESENTANT	JONAS LAURI

**§1 Mötets öppnande** Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:07.

**§2 Val av justerare** Emelie Sjögren väljs till justerare.

**§3 Runda Bordet**

- Emelie S har förträngt alla sina julklappar och kan därför inte nämna en favorit. Emelie har ordnat inför cocktailpartyt genom att t.ex se till att det finns uppskrivet vilka ingredienser som ska användas till vad, samt genom att handla mat.
- Jonas favoritjulklapp är en ljusväckarklocka. Jonas var och handlade inför cocktailpartyt.
- Olle minns inga julklappar. Olle har justerat protokoll.
- Felix favoritjulklappar är en läsplatta och tofflor. Han kunde inte bestämma sig för en favorit, så han säger bägge. Felix har ordnat föreläsaren, Petter Mostad, samt lokal, KE, för cocktailpartyt. Han försöker få access till Nexus åt Emelie B och sig själv inför evenemanget.
- Emelie B's favoritjulklapp är ett träd via världsnaturfonden. Emelie har fixat kursutvärderare till hälften av kurserna, men ingen till trean än.
- Oskars favoritjulklapp är en badrumsmatta. Oskar har nästan mejlat tryckeriet om tryck till de "nyinvalda".
- Eriks favoritjulklapp är en paljettkudde. mejlat lite, börjat fundera på aspning.

- Ugnes favoritjulklapp var en elektrisk filk. Ugne har varit och fikat på SNFika och skrivit protokoll.

**§4 Föregående protokoll** Gick igenom föregående protokoll

**§5 Pågående kurser** Tentorna verkar ha gått bra i både ettan och tvåan. I trean hade PDE-tentan varit väldigt svår. Det blev även lite oklarheter med fördelningen av bonuspoäng i strömningsmekaniken. Det stod olika i kursPM och på labbarna. Något som bör tas upp på kursnämnden. Mastern flyter på.

**§6 Cocktailparty** Föreläsningen kommer ske i KE. SNF<sup>TM</sup> ska sätta upp en lapp vid GD, så att studenter hittar rätt. Felix ska vara tydlig med lokal i PR.

**§7 Guldäppet** Alla ska kolla igenom nomineringarna till nästa vecka och sedan beslutar SNF<sup>TM</sup> om vilka som ska nomineras.

**§8 Programråd** 30/1-2019 kl. 10-12 är det programråd för Fysik. Vid nästa möte ska de som vill ut SNF<sup>TM</sup> säga till om de vill gå.

**§9 Aspning** De har första asptillfället i LV7 i LP3. SNF<sup>TM</sup> borde kolla med andra föreningar vad deras aspschema är, för att undvika krockar. Styrelsen var överens om att preliminärt gå efter en standard-aspning.

**§10 Övriga** • **Flervariabelanalysen tavelpresentation**

Oskar har fått frågan om man kan tillgodoräkna sig tavelpresentationen om man gjort den tidigare år. Oskar kollar upp det. Emelie S och Jonas håller lite extra koll på hur studenternas upplevelser under presentationerna.

• **slutenkäten**

Emelie B undrar om man nu implementerar frågan som testades på vissa kurser i förra slutenkäten. Det är oklart vad som händer där, men Erik meddelar när han vet något.

SNF<sup>TM</sup> har inte ännu fått protokoll från statdat-kursnämnden som vi missade. Olle ska försöka få tag på den och sedan lägger han upp den i driven eller skickar på mejl.

**§11 Nästa möte** Nästa möte blir måndag den 28 januari 12:00.

**§12 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 12:42.

---

Erik Johansson  
Ordförande

---

Ugné Miniotaité  
Sekreterare

---

Emelie Sjögren  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.